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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ 

ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ  

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗ  ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ  ΖΩΗΣ  

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 

 

 

Από το πρακτικό της υπ΄ αριθμ. 12ης Συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής  

του Δήμου Πύργου 

 

Αριθμ. Απόφ. 79 /2014 

 

 

ΘΕΜΑ: « Συζήτηση και Λήψη απόφασης – γνωμοδότησης επί της μελέτης 

περιβαλλοντικών επιπτώσεων του έργου : «Λειτουργία και αναβάθμιση της 

σιδηροδρομικής γραμμής στο τμήμα ΠΥΡΓΟΣ - ΚΑΤΑΚΟΛΟ» 

 
Στον Πύργο σήμερα 26

η
 του μηνός Σεπτεμβρίου του έτους 2014, ημέρα Παρασκευή  και ώρα 13.00 μ.μ. η 

Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Πύργου, συνήλθε σε τακτική  συνεδρίαση στο Δημοτικό Κατάστημα 

(Πολύκεντρο), κατόπιν της υπ’ αριθμ. 40626/22-9-2014 έγγραφης πρόσκλησης του Προέδρου της Επιτροπής 

Ποιότητας Ζωής κ. Ανδρέα Σκαρτσιάρη, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθ. 75 παρ. 6 του Ν.3852/2010.  

   

Αφού ο Πρόεδρος διαπίστωσε τη νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 9 μελών της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

βρέθηκαν παρόντα 9 μέλη και ονομαστικά οι: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ:                                                                               

1. Σκαρτσιάρης Ανδρέας  

2. Ανδριόλας Γεώργιος 

3. Μπέλτσος Διονύσιος 

4. Αγγελακοπούλου Ανδριάννα     

5. Βλαχαντώνης Νικόλαος 

6. Εξαρχόπουλος Παναγιώτης 

7. Γιάνναρος Χρήστος 

8. Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος 

9. Αθανάσουλας Χρήστος 

 

 

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

 

Στη συνεδρίαση για την τήρηση των πρακτικών παρίστατο η υπάλληλος του Δήμου Σκόρδου Ειρήνη.  

------------------------------------------------------- 
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Ακολούθως ο πρόεδρος προ ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής το  9ο θέμα με 

τίτλο: «Συζήτηση και Λήψη απόφασης – γνωμοδότησης επί της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων 

του έργου : «Λειτουργία και αναβάθμιση της σιδηροδρομικής γραμμής στο τμήμα ΠΥΡΓΟΣ - 

ΚΑΤΑΚΟΛΟ»  

    

 Αναφερόμενος ο Πρόεδρος στο Θέμα είπε ότι: Με το υπ’ αριθμ. έγγραφο 38901/11-9-2014 του Τμήματος 

Μελέτης & Εκτέλεσης Έργων μας διαβιβάζεται το υπ΄ αριθ. 174184/30-6-2014 έγγραφο του Υπουργείου 

Περιβάλλοντος ,Ενέργειας & Κλιματικής Αλλαγής, Γενική Δ/νση Περιβάλλοντος ΕΥΠΕ (Ειδική Υπηρεσία 

Περιβάλλοντος) με το οποίο καλούμαστε να εκφράσουμε τη γνώμη επί της μελέτης περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων του  έργου : «Λειτουργία και αναβάθμιση της σιδηροδρομικής γραμμής στο τμήμα ΠΥΡΓΟΣ - 

ΚΑΤΑΚΟΛΟ». 

 
   Συγκεκριμένα το υπ΄ αριθμ. 38901/11-9-2014 έγγραφο του Τμήματος Μελετών και Εκτέλεσης Έργων της Δ/νσης 

Τ.Υ.  αναγράφει τα εξής : «... Σας διαβιβάζουμε   συνημμένα ψηφιακό αντίγραφο του φακέλου Μελέτης Περιβαλλοντικών 

Επιπτώσεων του Έργου:  «Λειτουργία και αναβάθμιση της σιδηροδρομικής γραμμής στο τμήμα ΠΥΡΓΟΣ – ΚΑΤΑΚΟΛΟ» 

με τις παρακάτω παρατηρήσεις που αφορούν τόσο τις περιβαλλοντικές επιπτώσεις από το Έργο, όσο και γενικές 

παρατηρήσεις : 

 Λόγω  διαπλάτυνσης της γραμμής, περιορίζεται το πλάτος της οδού ΣΠΑΠ στα 3,25 μέτρα (ωφέλιμο πλάτος) από 

την οδό Πατρών έως  την οδό Μυστρά. 

 Προτείνεται (στη φάση της κατασκευής) η κατασκευή  φρεατίων αναμονών στα ανάντη και κατάντη των Σ.Γ. στις 

ισόπεδες διασταυρώσεις με τις οδούς Πατρών, Κοκκίνου, Εθν. Αντιστάσεως, Κατακόλου. Επίσης στις ισόπεδες 

διαβάσεις με τους δρόμους που οδηγούν στις παραλιακές περιοχές «Συκιάς» & «Καβουρίου». Ο σκοπός που θα 

εξυπηρετήσουν είναι ότι θα παρέχεται η δυνατότητα περάσματος δικτύων ΟΚΩ , χωρίς χρονική καθυστέρηση 

αφενός, αλλά και χωρίς οικονομική επιβάρυνση αφετέρου. 

 Δεν μας έχει παραδοθεί η υδραυλική μελέτη του Έργου ώστε να έχουμε άποψη περί του πρόσθετου υδραυλικού 

φορτίου στο υφιστάμενο δίκτυο αποστράγγισης 

  Από το υλικό που μας έχει παραδοθεί , δεν φαίνεται η περιοχή που θα γίνει απαλλοτρίωση του  ακινήτου. 

 Θα χρειαστούμε οπωσδήποτε Κτηματολογικό διάγραμμα καθώς και διάγραμμα απαλλοτριώσεων. 

 Για να έχουμε πιο πλήρη εικόνα στο τμήμα από Χ.Θ. 11+800 ~12+200 (εντός οικισμού Κατακόλου), 

χρειαζόμαστε λεπτομερέστερη οριζοντιογραφία που να απεικονίζονται οι προτεινόμενες επεμβάσεις.  

 Προτείνουμε να αναθεωρηθεί η απόφαση της ΟΣΕ ΑΕ για τις ενδιάμεσες στάσεις του τρένου και να καθιερωθεί 

μια τουλάχιστον ενδιάμεση στάση στην περιοχή «ΣΥΚΙΑΣ» . 

 Η πρόταση της ΕΡΓΟΣΕ για την ερυθρά του Έργου, είναι να ανυψωθεί κατά 70 εκατοστά. Υπάρχει πρόβλεψη να 

γίνει συναρμογή των κάθετων οδών που βρίσκονται εντός εύρους κατάληψης των έργων με τα τμήματα των οδών 

που βρίσκονται εκτός ? 

 Πως θα εξασφαλιστεί η συνεχής λειτουργία της τάφρου 8Τ καθ’ όλη τη διάρκεια εκτέλεσης των εργασιών; 

 Σε όλες τις διασταυρώσεις με τους αγροτικούς δρόμους, να υπάρχει πρόβλεψη για την κατασκευή αναμονών 

(Φ200) ώστε να διευκολυνθεί η διαδικασία παροχής αρδευτικού νερού στις καλλιέργειες. 

 Να γίνει πρόταση προς  την  ΕΡΓΟΣΕ ώστε η Δημοτική Επιχείρηση Ελαιώνα να καλύψει τις ανάγκες σε αδρανή, 

εκτός και αν προβλέπεται κάτι πιο εξεζητημένο από τις προδιαγραφές του Έργου.  

 Να ζητηθεί από το τμήμα Γεωργικής Ανάπτυξης και το τμήμα Περιβάλλοντος της περιφερειακής ενότητας Ηλείας, 

να γνωμοδοτήσουν για την χρήση του ζιζανιοκτόνου Roundup της εταιρείας Monsanto κατά τις εργασίες 

συντήρησης της υποδομής των Σ.Γ. 

 

Λαμβάνοντας υπόψη τις ανωτέρω παρατηρήσεις αλλά και τη δεσμευτική χρονική προθεσμία , προτείνεται όπως 

γνωμοδοτήσετε θετικά υπέρ της μελέτης με επισημάνσεις  για την αντικατάσταση του ζιζανιοκτόνου ROUNDUP της  

MONSANTO με ανάλογο καθώς επίσης να ληφθούν πρόσθετα μέτρα αντιμετώπισης της σκόνης στα μέτωπα εργασιών 

εντός των οικισμών Πύργου, Αγίου Ιωάννη, Αλκυώνος και Κατακόλου». 

 

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να αποφασίσουν σχετικά.  

 

 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ  
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Μετά από διαλογική συζήτηση, αφού άκουσε την πρόταση του Προέδρου, έλαβε υπόψη της τις διατάξεις του 

άρθρου 73 του   Ν.3852/10 (ΦΕΚ Α΄ 222),  

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 

 

Κατά πλειοψηφία 

    Εισηγείται θετικά στο Δημοτικό Συμβούλιο σύμφωνα και με την εισήγηση του Τμήματος Μελετών και 

Εκτέλεσης Έργων της Δ/νσης Τ.Υ.  του δήμου , με τις εξής επισημάνσεις : 

1. αντικατάσταση του ζιζανιοκτόνου ROUNDUP της  MONSANTO με ανάλογο, 

2.  να ληφθούν πρόσθετα μέτρα αντιμετώπισης της σκόνης στα μέτωπα εργασιών εντός των 

οικισμών Πύργου, Αγίου Ιωάννη, Αλκυώνος και Κατακόλου 

 

και διατυπώνοντας τις κάτωθι παρατηρήσεις που αφορούν το κατασκευαστικό κομμάτι της εν λόγω μελέτης 

 

 Λόγω  διαπλάτυνσης της γραμμής, περιορίζεται το πλάτος της οδού ΣΠΑΠ στα 3,25 μέτρα (ωφέλιμο πλάτος) 

από την οδό Πατρών έως  την οδό Μυστρά. 

 Προτείνεται (στη φάση της κατασκευής) η κατασκευή  φρεατίων αναμονών στα ανάντη και κατάντη των Σ.Γ. 

στις ισόπεδες διασταυρώσεις με τις οδούς Πατρών, Κοκκίνου, Εθν. Αντιστάσεως, Κατακόλου. Επίσης στις 

ισόπεδες διαβάσεις με τους δρόμους που οδηγούν στις παραλιακές περιοχές «Συκιάς» & «Καβουρίου». Ο 

σκοπός που θα εξυπηρετήσουν είναι ότι θα παρέχεται η δυνατότητα περάσματος δικτύων ΟΚΩ , χωρίς χρονική 

καθυστέρηση αφενός, αλλά και χωρίς οικονομική επιβάρυνση αφετέρου. 

 Δεν μας έχει παραδοθεί η υδραυλική μελέτη του Έργου ώστε να έχουμε άποψη περί του πρόσθετου υδραυλικού 

φορτίου στο υφιστάμενο δίκτυο αποστράγγισης 

  Από το υλικό που μας έχει παραδοθεί , δεν φαίνεται η περιοχή που θα γίνει απαλλοτρίωση του  ακινήτου. 

 Θα χρειαστούμε οπωσδήποτε Κτηματολογικό διάγραμμα καθώς και διάγραμμα απαλλοτριώσεων. 

 Για να έχουμε πιο πλήρη εικόνα στο τμήμα από Χ.Θ. 11+800 ~12+200 (εντός οικισμού Κατακόλου), 

χρειαζόμαστε λεπτομερέστερη οριζοντιογραφία που να απεικονίζονται οι προτεινόμενες επεμβάσεις.  

 Προτείνουμε να αναθεωρηθεί η απόφαση της ΟΣΕ ΑΕ για τις ενδιάμεσες στάσεις του τρένου και να 

καθιερωθεί μια τουλάχιστον ενδιάμεση στάση στην περιοχή «ΣΥΚΙΑΣ» . 

 Η πρόταση της ΕΡΓΟΣΕ για την ερυθρά του Έργου, είναι να ανυψωθεί κατά 70 εκατοστά. Υπάρχει πρόβλεψη 

να γίνει συναρμογή των κάθετων οδών που βρίσκονται εντός εύρους κατάληψης των έργων με τα τμήματα των 

οδών που βρίσκονται εκτός ? 

 Πως θα εξασφαλιστεί η συνεχής λειτουργία της τάφρου 8Τ καθ’ όλη τη διάρκεια εκτέλεσης των εργασιών; 

 Σε όλες τις διασταυρώσεις με τους αγροτικούς δρόμους, να υπάρχει πρόβλεψη για την κατασκευή αναμονών 

(Φ200) ώστε να διευκολυνθεί η διαδικασία παροχής αρδευτικού νερού στις καλλιέργειες. 

 Να γίνει πρόταση προς  την  ΕΡΓΟΣΕ ώστε η Δημοτική Επιχείρηση Ελαιώνα να καλύψει τις ανάγκες σε 

αδρανή, εκτός και αν προβλέπεται κάτι πιο εξεζητημένο από τις προδιαγραφές του Έργου.  

 

Μειοψήφησαν τα μέλη της Επιτροπής: 

- κ. Χαρ.Μιχαλακόπουλος  ψηφίζοντας λευκό και 

- κ. Νικ. Βλαχαντώνης  ο οποίος επίσης ψήφισε λευκό 

 Η παρούσα απόφαση έλαβε αυξ. αριθμ. 79 / 2014. 

 

 Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό και υπογράφεται ως ακολούθως. 
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Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

Σκαρτσιάρης Ανδρέας 

 

 

            ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ανδριόλας Γεώργιος 

Μπέλτσος Διονύσιος 

Αγελακοπούλου Ανδριάννα 

Βλαχαντώνης Νικόλαος 

Εξαρχόπουλος Παναγιώτης 

Γιάνναρος Χρήστος  

Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος 

Αθανάσουλας Χρήστος 

  
Ακριβές Απόσπασμα 

Εκ των πρακτικών της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

Πύργος  6-10-2014 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

ΜΕΔ 


